

**PRESSEMITTEILUNG  
PRESS RELEASE**

## **Corona Lockdown: Bundesverband IT-Sicherheit e.V. (TeleTrust) listet aktuell kostenfreie IT-Sicherheitslösungen für sicheres mobiles Arbeiten**

## **Corona Lockdown: IT Security Association Germany (TeleTrust) currently lists free IT security solutions for secure mobile working**

<https://www.teletrust.de/kostenfreie-it-sicherheitsloesungen/>

**Berlin, 23.03.2020 - Die derzeitige flächendeckende Umstellung auf mobiles Arbeiten, Home Office, Datenübermittlung und Remote-Authentifizierung stellt erhöhte Anforderungen an die IT-Sicherheit, um keine neuen Gelegenheiten für Angreifer zu schaffen, die sich die Gunst der Stunde zunutze machen. Der Bundesverband IT-Sicherheit e.V. listet aktuell kostenfreie IT-Sicherheitslösungen seiner Mitglieder, um betroffenen Anwendern Unterstützung zu bieten.**

Nicht jedes Unternehmen verfügt über die IT-Infrastruktur, um das "Home Office" der Mitarbeiter adäquat zu sichern. In etlichen Fällen werden hilfsweise private Hard- und Software sowie Netzanbindungen genutzt. Möglicherweise sind auch nicht alle Komponenten, die Unternehmen und Organisationen ad hoc zur Verfügung stellen, auf dem Stand der Technik in Bezug auf IT-Sicherheit.

Die Mitglieder des Bundesverbandes IT-Sicherheit e.V. (TeleTrust) stellen über eine öffentliche Webseite für 3 Monate kostenfreie IT-Sicherheitslösungen einschließlich Fernberatung zur Verfügung. Die Angebote richten sich an alle Arten von betroffenen Anwendern.

--

**Berlin, 23.03.2020 - The current widespread switch to mobile working, home office, data transmission and remote authentication places increased demands on IT security to avoid creating new opportunities for attackers to take advantage of the moment. The IT Security Association Germany (TeleTrust) currently lists free IT security solutions of its members in order to offer support to affected users.**

Not every company has the IT infrastructure to adequately secure the "home office" of its employees. In many cases, private hardware and software as well as network connections are used alternatively. It is also possible that not all components that companies and organizations make available on an ad hoc basis are state-of-the-art in terms of IT security.

The members of the IT Security Association Germany (TeleTrust) provide free IT security solutions including remote consulting via a public website for 3 months. The offers are directed to all kinds of affected users.

### **Bundesverband IT-Sicherheit e.V. (TeleTrust)**

Der Bundesverband IT-Sicherheit e.V. (TeleTrust) ist ein Kompetenznetzwerk, das in- und ausländische Mitglieder aus Industrie, Verwaltung, Beratung und Wissenschaft sowie thematisch verwandte Partnerorganisationen umfasst. Durch die breit gefächerte Mitgliedschaft und die Partnerorganisationen verkörpert TeleTrust den größten Kompetenzverbund für IT-Sicherheit in Deutschland und Europa. TeleTrust bietet Foren für Experten, organisiert Veranstaltungen bzw. Veranstaltungsbeteiligungen und äußert sich zu aktuellen Fragen der IT-Sicherheit. TeleTrust ist Träger der "TeleTrust European Bridge CA" (EBCA; PKI-Vertrauensverbund), der Expertenzertifikate "TeleTrust Information Security Professional" (T.I.S.P.) und "TeleTrust Professional for Secure Software Engineering" (T.P.S.S.E.) sowie des Vertrauenszeichens "IT Security made in Germany". TeleTrust ist Mitglied des European Telecommunications Standards Institute (ETSI). Hauptsitz des Verbandes ist Berlin.

Bundesverband IT-Sicherheit e.V. (TeleTrust), Dr. Holger Mühlbauer, Geschäftsführer, Chausseestraße 17, 10115 Berlin, Tel.: +49 30 40054310, holger.muehlbauer@teletrust.de  
<https://www.teletrust.de>

### **IT Security Association Germany (TeleTrust)**

The IT Security Association Germany (TeleTrust) is a widespread competence network for IT security comprising members from industry, administration, consultancy and research as well as national and international partner organizations with similar objectives. With a broad range of members and partner organizations TeleTrust embodies the largest competence network for IT security in Germany and Europe. TeleTrust provides interdisciplinary fora for IT security experts and facilitates information exchange between vendors, users, researchers and authorities. TeleTrust comments on technical, political and legal issues related to IT security and is organizer of events and conferences. TeleTrust is a non-profit association, whose objective is to promote information security professionalism, raising awareness and best practices in all domains of information security. TeleTrust is carrier of the "European Bridge CA" (EBCA; PKI network of trust), the IT expert certification schemes "TeleTrust Information Security Professional" (T.I.S.P.) and "TeleTrust Professional for Secure Software Engineering" (T.P.S.S.E.) and provides the trust seal "IT Security made in Germany". TeleTrust is a member of the European Telecommunications Standards Institute (ETSI). The association is headquartered in Berlin, Germany.

IT Security Association Germany (TeleTrust), Dr. Holger Muehlbauer, Managing Director, Chausseestraße 17, 10115 Berlin, Phone: +49 30 40054310, holger.muehlbauer@teletrust.de  
<https://www.teletrust.de>